
Voorwoord

Terwijl we het oude jaar afronden en vooruit-
kijken naar het nieuwe jaar, re� ecteren we 
over de uitdagingen die op ons pad liggen. In 
de woorden van de oude Latijnse spreuk “per 
aspera ad astra” – “langs moeilijkheden naar 
de sterren” – tonen we onze vastberadenheid 
om onze waarden te blijven verdedigen en 
te werken aan de toekomst van ons geliefde 
Heist-op-den-Berg. 

Terwijl we het verkiezingsjaar omarmen, be-
loven we u dat we tot de laatste minuut met 
overtuiging zullen blijven besturen en knopen 
zullen blijven doorhakken. Samen met onze 
partners, want #samenwerkenwerkt. 

Samen naar 2024
Ook in 2024 staat er heel wat op de agenda. 
We beginnen graag met een uitnodiging voor 
ons gekende paasontbijt op zondag 14 april 
in zaal De Magneet in Grootlo. Naast onze 
burgemeester, schepenen, mandatarissen en 
bestuursleden verwelkomen we ook kamer-
fractievoorzitter Peter De Roover. Het belooft 
dus niet alleen een smakelijke, maar ook een 
zeer boeiende zondagochtend te worden. 

U komt toch ook? 
In dit huis-aan-huisblad hebben we het onder 
andere over de Lijst voor Heist, het Feest van 
(en voor) de Heistenaar, de eindejaarssfeer 
en nieuwjaarsdrink, hondenloopzones, basis-
bereikbaarheid en bomenplantdagen. 
Ik wens u veel leesplezier en namens het 
afdelingsbestuur van N-VA Heist-op-den-
Berg wens ik u, uw familie en vrienden een 
prachtig nieuw jaar, waarin dromen en doelen 
samensmelten tot realiteit.

Thomas Van Hoof
Voorzitter 
N-VA Heist-op-den-Berg

Feest van en voor 
de Heistenaar
Met enorme voldoening kijken we terug 
op de tweede editie van het Feest van 
de Heistenaar. Na een uitgeregende 
eerste editie aan het Kasteel Ter Laken 
in Booischot, kozen we met een spiegel-
tent in het centrum van Heist voor meer 
zekerheid. Met enkele aanpassingen aan 
het concept moest het een feest voor Jan 
en alleman worden.  

Ondernemers en de jeugd aan zet
Op donderdag verwelkomden we 200 
ondernemers op het netwerkevent met 
Niels Albert als gastspreker. Op vrijdag
zorgde Gunther Neefs en DJ’s Dolle Jo en 
Bart Smolders voor een uitgelaten sfeer 
voor jong en oud. Zaterdag was het de 
beurt aan de Heistse jeugd: na de middag 
vond er een kinderdisco plaats als opwar-
mer voor het echte feest later op de avond. 
Want ’s avonds stonden de Heistse DJ’s 
Mannie, Onderkoffer en Milano achter de 
draaitafel. 

Fabiola voor senioren
Zondag nam DJ Jos Verstrepen van 
dancing Fabiola ons terug mee in de 

tijd en was het aan onze senioren om de 
dansvloer in te palmen. Als klap op de 
vuurpijl sloot Ronny Lee het feest in stijl 
af. Het was op alle vlakken een feest van 
en voor alle Heistenaren.

Goede doel 
De opbrengst ging dit jaar naar ‘Hart 
voor Heist-op-den-Berg’. Die organi-
satie waakt letterlijk en figuurlijk over 
het kloppende hart van onze gemeente. 
Met de opbrengst van bijna 21.000 euro
kunnen we het aantal AED-toestellen in 
onze gemeente verdubbelen van 6 naar 
12 en kunnen we minstens 600 mensen 
een gratis cursus reanimatie aanbieden. 
Weldra communiceren we hoe verenigin-
gen, sportclubs of parochies een beroep 
kunnen doen op die subsidies.  

Op naar volgend jaar   
Bedankt aan alle sponsors en iedereen 
die bijgedragen heeft aan het welslagen 
van het Feest van de Heistenaar. Noteer 
alvast het weekend van 19 tot en met 22 
september 2024 in uw agenda. 

Jan Moons

Eindejaarsfeer en Nieuwjaardrink
In Heist houden we van gezelligheid. Samen 
met onze verenigingen en horeca maken we 
werk van een warme eindejaarsfeer in de 
kernen. Liever dan één weekend een beperkt 
aanbod aan te bieden op een kerstmarkt in 
het centrum, maakten we extra budgetten 
vrij om alle kernen sfeervol te verlichten.
Bedankt aan de organisaties die hun steen-
tje bijdragen. Voor de nieuwjaarsdrink op 
zondag 7 januari 2024 komt er dit jaar een 
mooie lasershow in plaats van vuurwerk. 
Minder gevaarlijk en zeker even mooi! 
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Samen met Open Vld en Groen naar de verkiezingen  
Met de Lijst voor Heist bieden onze N-VA-kandidaten zich in openlijke samenwerking met Open Vld en Groen op één lijst aan 
de kiezer aan. 

Vijf jaar van samenwerking 
De voorbije jaren hebben duidelijk aange-
toond dat onze samenwerking vruchtbaar 
is. 

Nieuwe regels voor de verkiezingen 
Bij de gemeenteraadsverkiezingen van 
oktober 2024 is er geen opkomstplicht 
meer. Na de verkiezingsdag is de grootste 
lijst eerst aan zet. Bij het vormen van een 
bestuur is de kandidaat met de meeste 
voorkeurstemmen uit de grootste bestu-
rende fractie meteen ook burgmeester.

Verder op de ingeslagen weg 
We gaan verderbouwen op de talloze 
projecten die tijdens de voorbije jaren 

werden opgestart. Bijvoorbeeld de aanleg 
van de Oostelijke rondweg, het geactua-
liseerd mobiliteitsplan en het Masterplan 
Outdoor Sport.

Nog veel werk op de plank
Er ligt nog veel werk op de plank: de 
oprichting van een modern administra-
tief centrum, de realisatie van een nieuw 
woonzorgcentrum, de verdere uitbouw 
van onze seniorenzorg en de bouw van 
een moderne sporthal. En we blijven 
ons steentje bijdragen om van Heist een 
klimaatrobuuste gemeente te maken met 
meer en toegankelijk groen, extra ruimte 
voor waterbuffering en -infiltratie en het 
systematisch omschakelen van de open-
bare verlichting naar ledverlichting. 

Trots op Heist
Heist-op-den-Berg bloeit verder open als 
gemeente waarin het aangenaam wonen 
en werken is, met aandacht voor bedrij-
vigheid, ecologie en natuur. Een gemeente 
waarin alle Heistenaars zich veilig voelen, 
warm omringd zijn en oprecht gezien en 
gehoord worden. Kortom, een gemeente 
om trots op te zijn.

Vraag en antwoord 

Voorzitter Thomas Van Hoof over het kartel
Kan de kiezer nog kiezen?
Thomas: Ja, en zelfs nog meer dan vroeger. Er zijn geen voor-
akkoorden meer mogelijk, tenzij met een openlijk kartel (zoals 
deze lijst). Er zijn verder geen lijststemmen meer mogelijk. Een 
stem voor een kandidaat op bijvoorbeeld de zesentwintigste 
plaats is evenveel waard als een stem op een kandidaat op de 
eerste plaats. Zo kan de kiezer zijn voorkeur nog duidelijker 
uitspreken.

Stopt de N-VA in Heist?
Thomas: Nee!

Zijn de postjes al verdeeld?
Thomas: Helemaal niet, want dat is afhankelijk van het aantal 
zetels dat de Lijst voor Heist zal halen. Er is wel al een akkoord 
over een basis- en kernprogramma. De Lijst voor Heist wordt 
getrokken door Jan Moons, Eva Van den Brande en Sarah Wou-
ters. De lijst wordt verder samengesteld, waarbij we een warme 
oproep doen aan iedereen die zich wil engageren voor Heist.

En wat voor de provinciale verkiezingen?
Thomas: Op 13 oktober wordt er inderdaad ook gekozen voor de 
provincieraad en daar is geen lokaal kartel. N-VA-gedeputeerde 
Jan de Haes uit Heist-op-den-Berg is weer kandidaat.

Samen voor onze trouwe viervoeters
We blijven zoeken naar meer locaties om hondenloopzones te creëren. In Schriek 
werd onlangs een nieuwe zone in gebruik genomen.

Centraal gelegen in Schriek
Schepen voor dierenwelzijn Katleen Van-
tyghem is blij dat er voor de locatie een 
akkoord gesloten werd met de Woonmaat-
schappij Berg en Nete. De hondenloopzone 

is handig en centraal gelegen: nabij het 
centrum van Schriek, tussen de Grote en 
Kleine Kerkweg. 

Ook de werken aan de hondenloopzone
aan de Fort zijn volop op gang
In samenwerking met de provincie, het 
Agentschap Natuur en Bos, Regionaal 
Landschap Rivierenland en Casa, opent 
binnenkort de grote hondenloopzone in 
Itegem. Er werd al een poel gegraven en 
een speelberg aangelegd. Casa stelt de 
vroegere personeelsparking ter beschik-
king. De bijzonder grote zone maakt deel 
uit van het valleiherstel van de Grote Nete. 

#Samenwerkenwerkt

Samen voor betere bereikbaarheid
Op 1 januari 2024 gaat de volgende fase van De Lijn in het kader van basisbe-
reikbaarheid in voege. Voor Heist betekent dat een aanpassing van lijn 511, 
Mechelen-Herentals. Die zal niet langer door Herenthout rijden, maar wel via 
Wiekevorst en Noorderwijk. En de belbus wordt vervangen door een systeem van 
flexbussen. De uitrol van Hoppinpunten begint ook stilaan vorm te krijgen:  de 
infrastructuur aan de Leopoldlei wordt aangepast.

Samen met provincie Antwerpen
Alweer duizenden extra bomen voor Heist. Bij aanvang van de legislatuur beloof-
den we om één boom per inwoner te planten. Tegen eind 2024 zullen we die 44.000 
bomen vlotjes halen.

Langs de Huizenbeek
Provinciaal groendomein de Averegten 
wordt groter. Langsheen de Huizebeek 
zal anderhalf hectare bos aangeplant 
worden. Doorheen dat bos komt een een-
voudige wandelweg. Zo krijgt de Avereg-
ten een ecologische netwerkverbinding 
met de vallei van de Grote Nete.

Aan Moleneinde
Nu er een definitieve oplossing gevonden 
werd voor de voetbalterreinen van Mo-
lenzone, was het voor de gemeente niet 
langer nodig om de gronden aan Molen-

einde als mogelijke landbouwruilgrond 
te behouden. De provincie Antwerpen zal 
de gronden overkopen om er een bos met 
wandelpad en speelzone van te maken. 
Het speelbos zal aansluiten aan de Ave-
regten. Zowel de jeugdverenigingen van 
Heist-Centrum, als die van Hallaar en 
Itegem zullen er terecht kunnen voor spel 
in de natuur.

Kom mee planten
Provinciaal gedeputeerde Jan de Haes 
nodigt iedereen uit om mee de bomen te 
planten. Hou de gemeentelijke infobor-
den in de gaten voor meer informatie.

N-VA-leden op bezoek

In het gemeentehuis
Samen met burgemeester, schepen en raadsleden kwamen enkele tiental-
len leden van de N-VA samen in de raadzaal van het gemeentehuis.

In het provinciehuis
Met een rondleiding door gedeputeerde Jan De Haes.

Naast tal van mooie wandelpaden zijn 
er binnenkort vijf hondenloopzones in 
Heist. Door uw hond even in die zones 
te laten ravotten, wordt het 
gemakkelijker om hem aan de lijn 
te houden op de wandelpaden.”

Gedeputeerde Jan De Haes en 

schepen Katleen Vantyghem 
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


